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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 26 martie  2014 
 

 Domnul preşedinte Bojin Titu  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 34 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipseşte doamna consilier judeţean Gavriliţă Bianca şi domnul consilier judeţean Bojin 
Mihăiţă.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 108/20.03.2014 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Înainte de a trece la prezentarea ordinii de zi, cu permisiunea dumneavoastră, 
doresc să ţinem un moment de reculegere în memoria colegului nostru Ilie Bertea care a 
decedat.  Vă mulţumesc! Dumnezeu să-l ierte!  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei.  
1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului unui 

consilier judeţean. 
2. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier judeţean şi 

completarea componenţei unei comisii de specialitate a Consiliului Judeţean 
Timiş. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unor lucrări în incinta 
Stadionului “Dan Păltinişanu” Timişoara. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor active fixe corporale din 
domeniul public în domeniul privat al judeţului Timiş în vederea casării şi 
demolării. 

5. 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unui contract de închiriere 
pentru imobilul situat în Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198. 

6.  
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării poziţiei nr. 2 din anexa la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 31/28.02.2012 privind completarea 
“Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al judeţului Timiş”. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de analiză şi soluţionare a 
“întâmpinării” depuse de dosarul de expropriere transmis de Primăria 
Municipiului Timişoara prin adresa nr. SJ2013/3397/04.02.2014. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie 
decât cea de locuinţă. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la contractul de 
închiriere nr. 8775/2013 încheiat între Judeţul Timiş şi Întreprinderea Individuală 
Caradjov Andreea, anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr. 
169/30.10.2013. 

10.  Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
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efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

11.  Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a componenţei Comisiei 
paritare pentru asigurarea propunerilor de atribuire a serviciului de transport 
public de persoane prin servicii regulate şi de atribuire a licenţelor de traseu. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş pe 
anul 2014. 

13. Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din TVA pentru 
echilibrarea bugetelor locale privind drumurile judeţene şi comunale pe anul 
2014. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor forme de sprijin financiar pentru 
unităţile de cult aparţinând cultelor religioase recunoscute din România, din 
bugetul Judeţului Timiş pe anul 2014. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere a exerciţiului 
bugetar pentru bugetul propriu al Judeţului Timiş şi a situaţiilor financiare pe 
anul 2013. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean DJ 592. 
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Convenţiei nr. 1669/2007. 
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Structurii organizatorice a Centrului de 

Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare a Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 
20. Proiect de hotărâre privind adoptarea unor măsuri la Direcţia pentru 

Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş. 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea actului constitutiv şi statutului cadru al 

“Asociaţiei pentru Promovarea şi Dezvoltarea Turismului Timiş – APDT Timiş”. 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii reprezentantului Judeţului Timiş în 

Adunarea Generală a “Asociaţiei Clusterul de Turism Banat – 
CLUSTURBANAT”. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş. 

24. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei comisiilor de specialitate. 
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea “Raportului privind stadiul realizării 

măsurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului pentru 
aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare şi Comuna Şag din judeţul 
Timiş”. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării cotizaţiei datorate de Judeţul 
Timiş în calitate de membru al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă – 
Canal Timiş pentru anul 2014. 

27. Proiect de hotărâre privind propunerea de promovare a proiectului IPA “Banatul 
Istoric, Spaţiul Intercultural Româno – Sârb”. 

28. Raport privind activitatea desfăşurată în anul 2013. 
29. Întrebări, interpelări. 
30.      Diverse 

 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt urgente 

si nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun completarea 
ordinii de zi cu următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Judeţului Timis la 
plata de către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitara pentru Managementul 
Situaţiilor de Urgenta –ADIVEST a cauţiunilor stabilite de către Curtea de Apel 
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Timişoara pentru suspendarea executării silite a unor Note de constatare si 
stabilire a corecţiilor financiare emise de Ministerul Dezvoltării Regionale si 
Administartiei Publice. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social la Societatii 
Aviaţia Utilitara S.A. Timişoara. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea alineatului 1 al art.1 din Hotărârea 
Consiliului Judetean Timis nr.23/27.02.2014 privind numirea comisiei pentru 
negocierea preţului de cumpărare a imobilului situat în Municipiul Timişoara, B-
dul Revoluţiei din 1989, nr.15A, identificat prin CF nr. 400328 – Timişoara, cu nr. 
top. 494/1. 
Daca sunt discuţii sau alte propuneri. 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 

      Vă propun să facem încă o modificare la ordinea de zi întrucât mi se pare logic şi 
legal ca pct. 15 (aprobarea Contului de încheiere a exerciţiului bugetar)  să fie trecut pe 
poziţia 12 , iar aprobarea bugetului rectificat  existent la pct. 12 să devină poziţia 15. Spun 
acest lucru pentru că hotărârile anterioare, cele de la punctele 13 şi 14 sunt două hotărâri 
care au implicaţie asupra rectificării  bugetului şi trebuie să fie înaintea rectificării finale a 
bugetului consiliului judeţean.  

     Prin urmare, propunerea mea se referă doar la schimbarea celor două poziţii 12 
cu 15.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

       Domnule consilier judeţean Marius Martinescu, la pct. 15 este proiectul pentru 
aprobarea execuţiei bugetului şi nu schimbăm nimic.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 

       Modificarea pe care o propun se referă doar la cronologie nu la conţinutul 
proiectului de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

       În acest caz nu am nimic împotrivă şi cred că toată lumea este de acord cu 
propunerea domnului consilier judeţean Marius Martinescu.  

       Dacă mai sunt şi alte observaţii?   Dacă nu, supun la vot completarea ordinii de 
zi a şedinţei cu proiectele de hotărâre prezentate. 

     Supun la vot ordinea de zi cu completările menţionate anterior. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian.  

 
    Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesele - verbale al şedinţelor ordinara din data de 27  februarie 2014 si 
extraordinara din 06.03.2014. 

    Dacă sunt discuţii? Daca nu sunt, propun sa intram in ordinea de zi a şedinţei. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat cele două procese verbale cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 



 4 

Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi Flavia Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian.  

 
 

  Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a 
mandatului unui consilier judeţean. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul de hotărâre a fost redactat urmare decesului domnului consilier judeţean 

Ilie Bertea la data de 08.03.2014. 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, dau cuvântul dl. Dan Ardelean secretar al Judeţului 

Timis.  
 
Domnul  Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 
Având in vedere ca la data de 08.03.2014 a intervenit decesul domnului consilier 

judetean Ilie Bertea si văzând prevederile art. 9(2) lit. j) din Legea nr. 393/2004 si art. 77(2) 
lit. j) din Regulamentul de organizare si funcţionare a Consiliului Judetean Timis, 
consideram ca sunt întrunite condiţiile prevăzute de lege si Regulament pentru încetarea de 
drept a mandatului de consilier judetean al domnului Ilie Bertea si propun domnului 
Preşedinte sa supună la vot proiectul de hotărâre astfel cum a fost prezentat. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier 
judeţean şi completarea componentei unei comisii de specialitate a Consiliului 
Judetean Timis. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Dau cuvântul dl. Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 

 
Domnul  Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 
Va informez ca proiectul de hotărâre a fost întocmit in temeiul adresei înaintate 

Consiliului Judetean de către Partidul Poporului – Dan Diaconescu Timis care confirma 
apartenenţa la formaţiunea politica a supleantului înscris pe lista de candidaţi de la alegerile 
din iunie 2012, respectiv  domnul CRISAN TEODOR ADRIAN. 
Verificarea, analizarea si confirmarea celor menţionate in adresa Partidului Poporului – Dan 
Diaconescu Timis este de competenta Comisiei de Validare din cadrul Consiliului Judetean 
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Timis legal constituita prin hotărârea nr. 76/2012, comisie care va întocmi un proces-verbal 
privind validarea sau invalidarea supleantului propus pentru a deţine calitatea de consilier 
Judetean. 

In consecinţa, rog preşedintele Consiliului Judetean Timis sa propună luarea unei 
scurte pauze, timp in care Comisia de Validare in următoarea componenta: dl. Negoita 
Adrian, dl. Bologa Cheorghe, dl. Davitoiu Ioan, dl. Rus Alain-Florin si dl. Zanfir Florian, 
urmează sa se retragă pentru a verifica documentele si pentru a întocmi procesul-verbal 
privind validarea sau invalidarea supleantului propus sa destina calitatea de consilier 
judeţean. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Rog pe preşedintele Comisiei de validare dl. Adrian Negoita sa prezinte procesul 
verbal întocmit in cadrul comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 

 Comisia de validare, în compenenţa prevăzută de HCJT nr. 76/2012 a procedat la 
examinarea legalităţii alegerii unui consilier judeţean în vederea validării mandatului 
acestuia, constatând următoarele: 
 Un loc de consilier judeţean din cadrul Consiliului Judeţean Timiş a devenit vacant 
ca urmare intervenirii decesului domnului Ilie Bertea. Faţă de această situaţie s-a constatat 
încetarea de drept a calităţii de consilier judeţean şi a fost declarat vacant locul deţinut de 
domnul Ilie Bertea.  
 Verificându-se listata de candidaţi ai Partidului Poporului – Dan Diaconescu din 
Buletinul de vot pentru alegerea Consiliului Judeţean Timiş din 10 iunie 2012 s-a constatat 
că membrul supleant care urmează a fi validat din listă, la poziţia nr. 9 este domnul Crişan 
Teodor Adrian.  
 Partidul Poporului – Dan Diaconescu Timiş, pe lista căruia a candidat membrul 
supleant a confirmat în scris apartenenţa acestuia la partid, prin adresa înregistrată şa 
Consiliul Judeţean Timiş sub nr. 3118/14.03.2014 şi a solicitat validarea mandatului 
acestuia pentru funcţia de consilier judeţean.  
 În urma verificărilor s-a constatat că nu există motive pentru invalidarea mandatului 
de consilier judeţean, motiv pentru care Comisia de validare, în conformitate cu prevederile 
art. 89 alin. 3 din Legea nr. 215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu 
modificările şi completările ulterioare, propune validarea mandatului de consilier judeţean al 
domnului Crişan Teodor Adrian.  
 Prezentul proces verbal a fost semnat in unanimitate de toţi membri Comisiei de 
validare.  

 
Domnul  Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 
Având in vedere propunerea Comisiei de Validare, rog pe dl. Preşedinte al CJT sa 

supună la vot validarea domnului Crişan Teodor Adrian ca si consilier judeţean, cu 
precizarea ca domnul Crişan nu va putea participa la vot. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Supun la vot proiectul de hotărâre privind validarea domnului Crişan Teodor Adrian 
ca şi consilier judeţean.  
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
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Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zanfir Florian. 
 

Domnul  Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 
  Felicitări domnului Crişan Teodor Adrian pentru validarea mandatului de consilier 
judeţean si in continuare vom parcurge procedura de depunere a jurământului. Rog 
consilierii judeţeni sa ne ridicam in picioare cat timp domnul Crişan Teodor Adrian va 
depune jurământul. 

Vă rog domnule să puneţi mâna dreaptă pe Biblie şi pe Constituţie şi sa rostiţi 
Jurământul si apoi sa-l semnaţi. 

 
Domnul Crişan Teodor Adrian 
Subsemnatul CRIŞAN TEODOR ADRIAN depun în faţa Consiliului judeţean Timiş, 

în conformitate cu prevederile art.32 alin(1) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, următorul 

 
 

J U R Ă M Â N T 
 

 “Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – credinţă, tot ceea ce stă 
în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi ajute 
Dumnezeu !“ 
        

Domnul  Dan Ardelean secretar al Judeţului Timis. 
Vă felicit şi vă aduc la cunoştinţă faptul că din acest moment dumneavoastră  intraţi 

în exerciţiul atribuţiilor de consilier judeţean si va puteţi exercita dreptul de vot începând din 
aceasta şedinţa. Va mai anunţ ca in noua calitate pe care o deţineţi aveţi obligaţia de a 
întocmi si depune declaraţia de avere, declaraţia de interese, declaraţia privind eventuale 
situaţii de incompatibilitate, precum si declaraţia privind desfăşurarea unor activitati de 
politie politica – formulare care va vor fi puse la dispoziţie de către aparatul de specialitate 
al CJT. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Mulţumesc domnule secretar şi vă rog să-mi permiteţi ca în numele tuturor colegilor 

să felicit pe domnul Crişan Teodor Adrian. Îi urăm mult succes în activitatea domniei sale şi 
sperăm ca împreună să colaborăm cât mai bine în interesul cetăţenilor.   

 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unor lucrări in 
incinta Stadionului “Dan Paltinisanu” Timişoara. 

 
     Domnul preşedinte Bojin Titu  

           Proiectul a fost avizat favorabil de  5 comisii  respectiv,  Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia economica, Comisia pentru sănătate si protecţie 
sociala, Comisia pentru relaţii si cooperare interna si externa,Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament 
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• La art. 4 se va introduce un nou alineat (3) cu următoarea formulare: 
„Dotarea cu instalaţia de încălzire si montarea sistemului de publicitate vor fi 
realizate din fonduri proprii ale clubului, iar realizarea racordurilor electrice 
necesare se vor realiza prin Direcţia de Prestări Servicii Timis”. 

Rog preşedintele sau secretarul Comisiei pentru administraţie publică sa prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, această frază este de fapt o copie din raportul de 

fundamentarea proiectului de hotărâre. Am ţinut să o aduc în atenţia dumneavoastră pentru 
că din proiectul de hotărâre nu reieşea clar că aceşti bani  vor fi din partea clubului.  

Din acest motiv şi pentru ca niciodată să nu existe dubii, având în vedere că la un 
moment data proiectul de hotărâre se va despărţi raport, am dorit ca această frază să fie 
menţionată expres în proiectul de hotărâre. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Doresc să-mi spuneţi în ce constă fondurile proprii ale clubului? 
 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Sponsorizări, drepturi de televiziune, vânzarea biletelor, abonamentelor etc. Tot ce 

intra la club în afară de banii veniţi de la consiliul judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Dacă este aşa este foarte bine, însă aş dori să fim informaţi şi noi dacă de acolo sunt 

plătiţi aceşti bani, pentru că în comisie ni s-a spus că tot din banii primiţi de la consiliul 
judeţean şi primărie se va face plata.  

Personal am făcut, în baza Legii nr. 544, o solicitare direct clubului în care am cerut 
balanţa şi bilanţul pe anul 2013, precum şi bugetul de venituri şi cheltuieli, pentru ca am 
vrut să vedem exact cum s-au cheltuit bani primiţi de la consiliul judeţean.  

Cu toate acestea aş vrea să primim şi o informare. 
 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
După cum ştiţi aprobăm acum bugetul şi urmează ca la şedinţa următoare să primim 

de la toate instituţiile din subordine  o informare în acest sens. Nu ştiu dacă vom solicita şi 
asociaţiilor cu care colaborăm pentru că bilanţul si raportul de activitate pentru fiecare în 
parte cuprind un volum foarte mare de documente, iar acestea trebuie, la rândul lor, 
multiplicate în 37 de exemplare.  

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Există posibilitatea să le primim on line.  
 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Sperăm că până la şedinţa următoare vom primi tabletele şi atunci va fi mai uşor.  
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Mă îndoiesc că ei pot face aceste investiţii doar din încasările pe bilete.  
 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Sincer nu ştiu la ce valoare a investiţiei vă gândiţi dumneavoastră. Probabil că 

investiţia pentru realizarea instalaţiei de încălzire va fi în jur de 80 mii euro, potrivit 
informaţiilor de la club. 
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Conform regulamentului, în primul an ni s-a dat posibilitatea să facem un contract cu 
un alt club care să ne dea posibilitatea să jucăm pe terenul lor în cazul în care iarna este 
foarte grea şi meciurile nu se pot desfăşura pe terenul Dan Păltinişanu.  

În luna mai se va face licenţierea pentru anul 2014 -2015 şi nu mai beneficiem de 
dreptul de a utiliza alt teren. Din acest motiv şi pentru ca banii din veniturile proprii ale 
clubului să nu meargă în altă parte am decis să facă clubul această investiţie. Valoarea 
pentru instalaţia de încălzire ajunge până la 100 mii euro. Probabil că noi vom suporta 
partea de schimbare a transformatorului. Cu acest lucru am fost de acord întrucât consiliul 
judeţean,  în calitate de proprietar, poate schimba transformatorul dacă  Electrica  dă avizul 
pentru puterea instalată care nu acoperă nevoile.  

Trebuie să ştiţi că, cel mai probabil, în cursul acestui an sau în primul an din Liga I, 
vom avea numai din  drepturi de  televizare aproximativ 600 – 800 mii de euro. Deci, nu pot 
spune că nu au posibilitatea să  plătească instalaţia.  

Pentru partea de publicitate le dăm acordul să poată pună pe marginea terenului 
instalaţia de publicitate obţinută din sponsorizări. Există un contract de sponsorizare cu o 
firmă de publicitate şi aceasta vine cu valoarea pentru instalaţia de publicitate care ajunge 
undeva la 250 mii  - 300 mii euro.  

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Am un singur amendament şi vreau să vă întreb dacă putem obţine un document din 

partea clubului din care să reiasă clar că dânşii îşi plătesc din fondurile proprii. Pentru că 
dacă există acest document nu ştiu de ce mai este nevoie de votul nostru.  

 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Da, există acest document.  
 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Atunci să ni se facă dovada că ei plătesc din fondurile proprii.  
 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Noi nu putem face mai mult decât să adoptăm o hotărâre  în care să spunem că nu 

suntem de acord să plătim noi instalaţia şi că aceasta trebuie plătită de club din fonduri 
proprii.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, deşi respect propunerea domnului Stancu Tranian, totuşi cred 

că nu aţi fost destul de atenţi în comisie. Spun acest lucru pentru că în raport se spune că 
realizarea racordurilor necesare se vor realiza prin Direcţia de Prestări Servicii Timiş.   

În acest caz vreau să vă reamintesc că pe lista de investiţii, la obiective de investiţii 
noi, investiţia „suplimentarea puterii electrice instalate la Stadionul Dan Păltinişanu” 
figurează cu suma de 500 mii lei.  Deci sunt alocaţi 5 miliarde de lei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt alocaţi pentru că nu am ştiut care va fi valoarea exactă. Dacă i-am alocat nu 

înseamnă neapărat că trebuie să-i şi cheltuim. Nu ştim cât va fi suma însă banii de la 
Direcţia Prestări Servicii dacă nu îi cheltuim îi putem dirija în altă parte. Însă, împreună vom 
decide acest lucru aşa cum împreună vom decide, probabil în şedinţa viitoare daca mai 
acordăm Direcţiei Prestări Servicii Timiş fonduri pentru dezisecţia în judeţ şi pentru 
eliminarea ambroziei.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Amendamentul care introduce formularea  exclusivă de finanţare din fonduri proprii 

nu se susţine.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, aveţi dreptate. Nu se susţine. Noi avem o adresă din partea lor în care se 

menţionează clar că ei vor suporta din fonduri proprii instalaţia.  
În aceste condiţii, vă retrageţi amendamentul şi supunem la vot proiectul de hotărâre 

în forma sa iniţială? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Eu consider că acest amendament este necesar în proiectul de hotărâre pentru că, 

la un moment dat, acesta se detaşează de raport. Deci, neavând nota de fundamentare 
există posibilitatea ca peste ani cineva să caute şi să vadă că în proiectul de hotărâre este 
trecut că se face din fonduri proprii.  Dacă doriţi, eu îmi pot retrage amendamentul.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, dacă îl retrageţi sau nu, noi nu vom plăti bani pentru instalaţia de încălzire 

întrucât am spus clar că aceasta se face din fondurile proprii ale clubului.  Restul sunt doar 
detalii pe care le putem verifica ulterior. Nu se pune în discuţie ca noi să plătim instalaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Colegii din comisie sunt de acord să retragem amendamentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, , 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian şi 10 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta.  

 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor active fixe 
corporale din domeniul public in domeniul privat al judeţului Timis in vederea casării 
si demolării. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
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Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unui contract 

de închiriere pentru imobilul situat in Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198. 
 

Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării poziţiei nr. 2 
din anexa la Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 31/28.02.2012 privind 
completarea “Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al judeţului 
Timis”. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    

      Dacă sunt discuţii? 
      Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de analiza si 
soluţionare a “întâmpinării” depuse de dosarul de expropriere transmis de Primăria 
Municipiului Timişoara prin adresa nr. SJ2013/3397/04.02.2014. 

 
 

       Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 
 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 
preemţiune din partea Judeţului Timis la intenţiile  de înstrăinare a unor imobile cu 
alta destinaţie decât cea de locuinţa. 
 
 Domnul preşedinte Bojin Titu  

Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la 
contractul de închiriere nr. 8775/2013 încheiat intre Judeţul Timis si Întreprinderea 
Individuala Caradjov Andreea, anexa la Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 
169/30.10.2013. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian. 
 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor 
de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 
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Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu 
Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian.  
 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
componentei Comisiei paritare pentru asigurarea propunerilor de atribuire a 
serviciului de transport public de persoane prin servicii regulate si de atribuire a 
licenţelor de traseu. 

 
Domnul preşedinte Bojin Titu  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere a 

exerciţiului bugetar pentru bugetul propriu al Judeţului Timis si a situaţiilor 
financiare pe anul 2013. 

Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29  voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  Marinconi-
Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian şi 6 voturi „împotrivă din partea doamnelor/domnilor Cutu 
Dorin, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin şi Rus 
Georgeta.  
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  Înainte de a trece la dezbaterea următorului punct înscris pe ordinea de zi, aşa cum 
am promis, voi da citire adresei primită din partea Clubului Poli Timişoara. Din adresă 
reiese faptul că au fost alocaţi din fonduri proprii bani pentru dotarea Stadionului Dan 
Păltinişanu cu instalaţie de încălzire, astfel „ având în vedre adresa  nr. 1802/13.02.2014 
prin care Clubul  ACS Poli Timişoara solicită Consiliului Judeţean Timiş să aprobe dotarea 
stadionului cu instalaţie electrică de încălzire a suprafeţei de joc din  fonduri proprii.  

Tot în adresa respectivă se menţionează faptul că în data de 3.03.2014 a avut loc 
deschiderea ofertelor pentru proiectare şi execuţie a instalaţiei automate pentru încălzirea 
gazonului, drept pentru care s-a anexat raportul procedurii precum şi proiectul de execuţie  
etapa I. conform Contractului dintre SC HOBBIT INTEGRAL RO SRL şi ACS Poli 
Timişoara.  de încălzire a gazonului.  Dacă cineva dintre dumneavoastră doreşte să vadă 
integral această adresă, vă rog să-mi spuneţi.  
 Trecem în continuare la dezbatere punctului 12 de pe ordinea de zi. Având în vedere 
că am ţinut cont de propunerea domnului Martinescu Marius şi am pus pct. 15 la pct. 12, 
următorul punct, respectiv pct. 12 de pe ordinea de zi va deveni pct. 13.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Domnule preşedinte, propunerea mea a fost făcută în sensul ca pct. 15 să devină 
pct. 12 şi pct. 12 să devină pct. 15.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Îmi pare rău dar dacă putem trece proiectul de la pct. 15 la pct. 12, nu putem face 
acelaşi lucru, respectiv nu putem trece proiectul de la pct. 12 la pct. 15.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Da, dar este ca şi cum prima dată vă dau 5 lei şi apoi aprobăm să aveţi în buzunar 
10 lei.  Asta ca un exemplu pentru a înţelege mai bine de ce am propus modificarea 
cronologică  în ordinea de zi.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule consilier, deşi dumneavoastră aţi votat împotrivă, totuşi  am aprobat 

bugetul pe anul 2013.  Proiectul pentru aprobarea bugetului pe anul 2013 a fost la pct. 12 
pe ordinea de zi. În continuare, la pct. 13, aşa cum este normal, urmează să aprobăm 
bugetul rectificat judeţului pe anul 2014.  Dacă nu avem un buget aprobat nu putem discuta 
de următoarele două proiecte.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Eu nu vreau să vă încurc ci consider că aşa este normal pentru că fac parte din acea 

rectificare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu, noi trebuie să aprobăm bugetul rectificat al bugetului pe anul 2014 pentru a 

putea veni cu propunerile pentru următoarele două proiecte înscrise iniţial pe ordinea de zi  
 
Iniţial, pct. 13 de pe ordinea de zi prevede repartizarea sumelor defalcate din TVA 

pentru echilibrarea bugetelor locale privind drumurile comunale pe anul 2014, dar dacă nu 
am bugetul rectificat al judeţului aprobat cum repartizez sumele? 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Acolo sunt modificările care trebuie aprobate în celelalte hotărâri. Acest lucru încerc 

să vă spun şi nu mă ascultaţi.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă aprobăm repartizarea sumelor fără să aprobăm bugetul, de unde dăm sumele 

de bani. De aceea este corect să aprobăm bugetul judeţului după care aprobăm 
repartizarea sumelor.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, avem 1-2-3  chiar 4  hotărâri sunt prinse în rectificare. Dacă 

aprobăm toată rectificarea nu mai are rost să aprobăm individual.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, dar de unde dăm banii dacă nu avem un buget aprobat. Noi acum facem o 

rectificare de buget şi suntem de acord cu majorarea sumelor primite, după care repartizăm 
sumele din bugetul aprobat către unele bugete locale. Poate nu sunteţi de acord şi votaţi 
împotriva sumelor repartizate pentru drumuri. În acest caz, sumele rămân în buget şi le 
găsim altă destinaţie.  

Deci, corect este să aprobăm bugetul total şi după aceea repartizarea sumelor  din 
buget.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Cu permisiunea dumneavoastră doresc să intervin în sprijinul colegului meu Marius 

Martinescu, căruia vreau să-i spun că aceleaşi întrebări mi le puneam şi eu în primul 
mandat de consilier judeţean când aprobam bugetul în luna februarie şi în luna martie 
veneam cu repartizarea sumelor pe agenda culturală, agenda sportivă etc.  

La fel ca atunci procedăm şi acum când am emis un proiect de hotărâre pentru 
aprobarea bugetului după care punem în discuţie proiectul de hotărâre cu privire la 
repartizarea sumelor din buget.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  

 Dacă mai sunt alte discuţii sau observaţii? Dacă nu, trecem la dezbaterea şi 
aprobarea pct. 12, care de fapt a devenit pct. 13 pe ordinea de zi.  
 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 
judeţului Timis pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  

      Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate, respectiv,  Comisia 
pentru Cultura, învăţământ, tineret si sport,Comisia pentru Administraţie publica locala, 
Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala, Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si 
externa, si Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia 
mediului. 

Comisia Economica a avizat proiectul cu următorul amendament: 
  La lista de investiţii pe anul 2014 pentru bugetul propriu al Judeţului Timis 
  La Cap. 52.02 Autoritatea publice se diminuează prevederile bugetare cu suma de 

500 mii lei de la subcapitolul C „alte cheltuieli de investiţii – alineatul 10 – fonduri pentru 
achiziţionarea de bunuri imobile care vor intra in domeniul public al Judeţului Timis 

Se propune introducerea unei noi poziţii la Cap. 70.02 „locuinţe, servicii si dezvoltare 
publica – subcapitolul III „alte servicii – C „alte cheltuieli de investiţii”, respectiv : poziţia 
„Fonduri pentru participarea Consiliului Judetean Timis la majorările de capital ale 
societarilor la care acesta este acţionar cu suma de 500 mii lei. 

Rog preşedintele Comisiei Economice sa prezinte punctul de vedere al comisiei. 
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Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Acesta este amendamentul nostru şi ni-l susţinem în forma în care l-aţi prezentat. 
Prin urmare, vă rugăm să supuneţi la vot amendamentul propus în Comisia 

economică.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii supun la vot amendamentul propus de Comisia economică. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra 
Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian şi 11 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta.  

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra  
În urma solicitării primite din partea Agenţiei de Dezvoltare ADI Vest, în vederea 

depunerii unei cauţiuni în valoare de 137,75 mii lei, cauţiune stabilită de Curtea de Apel 
Timişoara în procedura privind suspendarea corecţiei stabilite de Ministerul Dezvoltării, vă 
rog completarea cheltuielilor de dezvoltare cu suma de 137, 75 mii lei la capitolul 51.02 – 
Autorităţi executive – Secţiunea de dezvoltare transferuri către Asociaţiile  de Dezvoltare  
Intercomunitară prin diminuarea prevederilor cuprinse pe lista de investiţii la capitolul 51.02  
- Autorităţi executive la alte cheltuieli de investiţii – poziţia 10 – achiziţionarea de bunuri 
imobile cu suma de 137,75 mii lei. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Supun la vot amendamentul propus de domnul vicepreşedinte Călin Dobra.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian. 

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă îmi permiteţi, doresc să pun o întrebare cu privire la fondurile pentru 

achiziţionarea bunurilor imobile, mă refer de acolo de unde am luat cei 500 mii lei, diferenţa 
rămasă ce destinaţie are ?  

Întreb acest lucru pentru că la art. 10 se spune „fonduri pentru achiziţionarea 
bunurilor imobile care vor intra în domeniul public al judeţului Timiş”. Este vorba de acea 
clădire despre care se vorbeşte şi pentru a cărei achiziţionare se  face negocierea?  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
În acest caz, trebuie să vă spun că ea va intra în domeniul privat al consiliului 

judeţean.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Acest lucru îl stabilim după ce o cumpărăm. Noi am pus suma de 5 milioane, însă 

vom vedea dacă o cumpărăm sau nu.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dar nu e obligatoriu să dăm aceşti bani.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu, noi i-am aprobat doar pentru a putea negocia cumpărarea imobilului.  La final 

vedem dacă ne convine sau nu să-l cumpărăm.  Dacă îl cumpărăm bine, dacă nu banii vor 
fi dirijaţi către alte proiecte.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra 
Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian  şi 10 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta.  
 
 

  Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din 
TVA pentru echilibrarea bugetelor locale privind drumurile comunale pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 
 

Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor forme de sprijin 
financiar pentru unităţile de cult aparţinând cultelor religioase recunoscute din 
România, din bugetul Judeţului Timis pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil în comisii de specialitate,  respectiv,  Comisia pentru 

Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica,  Comisia pentru Sănătate si 
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protecţie sociala, Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa,Comisia pentru 
Administraţie publica locala. 

Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului a 
avizat proiectul cu următorul amendament: 

Se propune suplimentarea sumelor alocate pentru cultele: ortodox sârb, ortodox 
ucrainean, greco-catolic, reformat, evanghelic, adventist si baptist. 

Rog preşedintele Comisiei de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si 
protecţia mediului sa prezinte punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Colegul nostru, domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă a făcut acest amendament, 

însă acum comisia îşi retrage amendamentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Daca sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petre 
Având în vedere că este in discuţie capitolul culte, vreau să vă reamintesc că am 

aprobat contribuţia consiliului judeţean pentru sprijinul cultelor, dar trebuie să avem în  
vedere şi Biserica Martirilor unde este nevoie de alocarea unor fonduri.  Din acest motiv, 
solicit să interveniţi pentru finalizarea acestei lucrări pentru că până în prezent nu se vede 
nici un semnal din partea Mitropoliei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
De acord cu dumneavoastră.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului 

Judetean DJ 592. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate,  respectiv,  Comisia 

pentru cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia economica,  Comisia pentru sănătate si 
protecţie sociala, Comisia pentru relaţii si cooperare interna si externa, Comisia de 
urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului.  

Comisia pentru Administraţie publica locala a dat aviz nefavorabil proiectului de 
hotărâre.  

Rog secretarul Comisiei pentru administraţie publica sa prezinte punctul de vedere al 
comisiei. 
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Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
A existat o cerere venită din partea a celor doi colegi din comisie care doreau o 

explicaţie mai concretă. De fapt, chiar doreau o informare în scris.  Cred că dacă cineva de 
la drumurile judeţene ne-ar explica faptul că acest lucru se face în temeiul legii şi conform 
legislaţiei în vigoare ar fi de-ajuns. Întreb pe cei doi colegi dacă s-ar mulţumi cu acest 
răspuns. În acest caz, am putea renunţa la amendament.  

 
Domnul Mirel Gheorghe – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş 
Aş vrea să vă informez că am început, încă de anul trecut să verificăm traseele 

principale, cele mai importante, cu privire la modul de respectare al condiţiilor impuse prin 
avizele şi acordurile obţinute.  

Pe DJ 592 la km. 7 + 300 există o firmă amplasată de mulţi ani fără să aibă 
documente privind accesul la drumul judeţean. I-am somat şi i-am rugat să intre în 
legalitate.  Au o documentaţie depusă la noi şi urmează să intre în legalitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunteţi mulţumiţi de răspunsul primit? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Eu personal sunt mulţumit. Cred că şi colegii mei. În acest caz renunţăm la 

amendament.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu sunt alte discuţii sau propuneri supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Convenţiei nr. 

1669/2007. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
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Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Structurii organizatorice 
a Centrului de Cultura si Arta al Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în cele 5 comisii de specialitate, respectiv Comisia 

pentru Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica,  Comisia pentru Sănătate 
si protecţie sociala,  Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa, Comisia de 
Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

La art. 2 alin. 1 sa se reformuleze astfel: „prezenta hotărâre intra in vigoare începând 
cu data de 01 aprilie 2014”. 

Modificarea a fost făcută deja în proiect. În aceste condiţii, supunem la vot 
amendamentul .  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian. 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
Organizare si Funcţionare a Centrului de Cultura si Arta al Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  5 comisii de specialitate,  respectiv Comisia pentru 

Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica, Comisia pentru Sănătate si 
protecţie sociala, Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa, Comisia de 
Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

 La art. 2 sa se modifice data: „prezenta hotărâre intra in vigoare începând cu data 
de 01.04. 2014 data cu care se revoca anexa nr. 6 la Hotărârea Consiliului Judetean Timis 
nr. 162/2011 privind aprobarea Regulamentelor de organizare si funcţionare ale instituţiilor 
publice de cultura de interes Judetean”. 

Modificarea a fost făcută deja în proiect. În aceste condiţii, supunem la vot 
amendamentul .  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 35 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
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Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian. 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 

 
 

Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind adoptarea unor masuri la Direcţia 
pentru Administrarea Drumurilor si Podurilor Judetene Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate, respectiv Comisia pentru 

Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica, Comisia pentru Sănătate si 
protecţie sociala, Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa, Comisia de 
Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următoarele 
amendamente: 

 1. Eliminarea art. 2(1) din proiectul de hotărâre „începând cu data de 01.04.2014 dl. 
_____ este numit temporar in funcţia de director al Direcţiei pentru Administrarea 
Drumurilor si Podurilor Judetene Timis pana la organizarea concursului pentru ocuparea 
funcţiei de conducere. 

  2. Se solicita iniţierea unui proiect de hotărâre având ca obiect numirea directorului 
interimar. 

Rog secretarul  Comisiei pentru Administraţie Publica sa prezinte punctul de vedere 
al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Am împărţit acest proiect în două părţi pentru că nu ştiam numele persoanei 

respective şi nu am vrut să dăm un gir în alb. Dacă am  cunoaşte numele acelei persoane 
atunci am fi de acord ca proiectul să rămână în forma sa iniţială. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Avem numele persoanei. Această persoană este domnul Tătar Gheorghe, în prezent 

director adjunct la Direcţia pentru Administrarea Drumurilor si Podurilor Judeţene Timiş. 
Domnia sa va fi noul director  interimar în locul domnului Mirel Gheorghe.  

Trebuie să fac menţiunea că domnul Mirel Gheorghe, chiar şi după pensionarea sa, 
va rămâne în sistem şi se va implica acordând  sprijin colegilor  pentru finalizarea tuturor 
proiectelor începute.  

Având în vedere că domnul Mirel Gheorghe îşi încheie astăzi activitatea şi se 
pensionează, cu permisiunea dumneavoastră şi în numele nostru al tuturor am să-i ofer 
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domniei sale un cadou simbolic din partea noastră.  Îi urăm viaţă lungă, sănătate şi să se 
bucure de această pensie mulţi ani de acum înainte.  

Cât timp domnul Mirel Gheorghe coboară în mijlocul nostru pentru a-i înmâna cadoul 
pregătit şi pentru a ne spune câteva cuvinte, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian. 

În continuare, dau cuvântul domnului Mirel Gheorghe.  
 
Domnul Mirel Gheorghe – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş  
 Mulţumesc domnule preşedinte pentru urările adresate. Mulţumesc, de asemenea, 
întregului colectiv din cadrul consiliului judeţean, domnilor şi doamnelor consilieri judeţeni, 
colegilor din aparatul de specialitate cu care am colaborat foarte bine dea-lungul celor 16 
ani de activitate în cadrul direcţiei.  Îmi doresc să fiu sănătos şi să pot ajuta atât  colegii cât 
şi noul director interimar cât mai bine. Sper că experienţa şi sfaturile mele  să le fie de folos.  
 Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Îi mulţumim şi noi domnului director Mirel Gheorghe şi îi urăm mult succes domnului 
director interimar Tătar Gheorghe. Activitatea la drumuri va fi una foarte importantă în 
perioada următoare. După cum ştiţi s-a suplimentat bugetul foarte mult după obţinerea 
creditului de 200 milioane şi datorită căruia am putut să facem şi rectificarea.  

Vreau să vă spun că este cel mai mare buget pe care l-a avut vreodată judeţul Timiş. 
Este un buget care ne va ajuta să realizăm proiecte importante cu privire la infrastructură. 
Pentru acest an avem 60 milioane alocate pentru plata proiectelor europene şi astfel nu 
vom rămâne datori la sfârşitul anului.  

Sigur, mai sunt cele 40 milioane care au fost transmise către drumurile judeţene 
pentru infrastructură. Urmează să încheiem câteva lucrări deosebit de importante.  Se 
lucrează la drumuri în mod intens şi sperăm să finalizăm lucrările până la sfârşitul anului.  

În bugetul anterior am avut alocaţi pentru drumuri doar 23 milioane, iar acum avem 
40 milioane. În aceste condiţii, ne-am permis să trimitem banii,  aprobaţi de dumneavoastră 
prin proiectul de hotărâre anterior spre drumurile comunale, iar din TVA am avut 
posibilitatea să transmitem către unităţile administrativ teritoriale.  Sunt convins că la 
rectificarea bugetară viitoare vom avea posibilitatea să discutăm despre infrastructură, în 
mod special de drumuri, pentru că există posibilitatea să se întoarcă câteva milioane din 
banii pe care-i plătim pentru proiectele europene şi pe care sperăm să le finalizăm.  

Pentru anul viitor avem aceleaşi sume, respectiv 60 milioane pentru proiectele 
europene şi 40 milioane pentru infrastructură, plus, aşa cum am spus, sumele ce se întorc 
în acest an din proiectele europene. Acest lucru ne dă posibilitatea să accesăm proiectele 
pe care ni le dorim pentru realizare.  

Referitor la credit vă pot spune, deocamdată că acesta este luat pe o perioadă de 14 
ani cu o perioadă de graţie de 2 ani în care se vor plăti doar comisioanele şi dobânda. 
După 2 ani vom intra pe plata efectivă a ratelor. Gradul de îndatorare este aproximativ 24% 
şi sper că vom reuşi să facem lucruri bune în teritoriu judeţului.  
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Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea actului constitutiv si 
statutului cadru al “Asociaţiei pentru Promovarea si Dezvoltarea Turismului Timis – 
APDT Timis”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile  urmând ca în plen să se 

nominalizeze reprezentanţii consiliului judeţean în Adunarea Generală şi Consiliul Director 
al asociaţiei.   

Având în vedere că şi în  următorul proiect de hotărâre găsim aceeaşi situaţie, 
respectiv desemnarea reprezentanţilor consiliului judeţean sper că sunteţi de acord ca cei 
doi vicepreşedinţi să fie desemnaţi.  

 
Domnul consilier judeţean Paul Moldovan 
Ca membru al Comisiei de sănătate şi protecţie socială doresc să trag un semnal de 

alarmă în legătură cu acest proiect. Există o epidemie în toată România şi anume epidemia 
plagiatului. De aceea vă rugăm să nu o lăsaţi să vină şi în Timişoara.  

În textul proiectului de hotărâre am găsit câteva articole ciudate întrucât ele ne duc 
către Asociaţia Judeţeană de Turism Mureş. Este foarte interesant textul pregătit. Pot să 
nominalizez aceste capitole. De exemplu, în art. 4, art. 8  se spune: „ drepturile şi 
îndatoririle membrilor Asociaţiei de Turism Mureş sunt ….”. Art. 23 – „ Patrimoniu Asociaţiei 
de Turism Mureş este alcătuit din suma….” 

Deşi este o epidemie cred că putem să rezolvăm acest lucru corectând în textul 
proiectului de hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, probabil că s-a făcut o greşeală de redactare însă cred că aceasta este deja 

corectată. Cu siguranţă hotărârea ce va fi adoptată va avea corecturile necesare.   
S-au luat în considerare mai multe asociaţii din ţară plagiind ce e bun şi legal. Dacă 

s-au strecurat mici greşeli  acestea vor fi corectate. Asociaţiile acestea nu sunt invenţia 
noastră. Ele funcţionează în toată ţara . Sunt doar câteva judeţe din ţară care au această 
asociaţie, printre care şi judeţul Timiş.    

 Aveţi dreptate şi cu siguranţă modificările vor fi făcute pentru că nu putem depune 
Statutul cu asemenea greşeli, chiar şi de redactare.  

Rog pe cel care va fi desemnat să ne reprezinte în AGA să ne prezinte forma finală a 
statutului astfel încât să fim convinşi că în loc de judeţul Mureş este trecut peste tot judeţul 
Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Eu propun pe domnul vicepreşedinte Dobra Călin  în Comitetul Director şi domnul 

consilier judeţean Negoiţă Adrian în AGA.  
Dacă mai sunt alte propuneri. Dacă nu, supun la vot cele două nominalizări şi implicit 

proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, , Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian, 2 voturi „împotrivă”  din partea domnilor Moldovan 
Paul şi Popescu Marin şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea 
Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Rus Alain, Rus 
Georgeta, 
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Înainte de a trece la următorul punct, fac menţiunea că cei doi nominalizaţi au 
obligaţia să ne prezinte actul constitutiv în care nu mai apare trecut judeţul Mureş.  

 
 

Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea numirii reprezentantului 
Judeţului Timis in adunarea generala a “Asociaţiei Clusterul de Turism Banat – 
CLUSTURBANAT”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, vă informez că misiunea mea legată de iniţierea 

şi constituirea efectivă a acestui CLUSTER s-a încheiat. Asociaţia este deja înscrisă în 
Registrul special al asociaţiilor şi sper că aceasta va contribui substanţial la dezvoltarea 
turismului in judeţul Timiş, în special cu proiecte cu finanţare europeană.  

Pe de altă parte, pe lângă această bucurie pe care o am vreau să mulţumesc tuturor 
instituţiilor care s-au implicat în crearea Clusterului şi, în final, doresc să fac o altă 
propunere pentru că, aşa cum am spus, deşi consider că misiunea mea s-a încheiat voi 
susţine în continuare acest cluster şi dezvoltarea lui.  Prin urmare, îmi menţin propunerea 
făcută în luna decembrie, atunci când am propus-o pe doamna Cristina Mihaela Şerban.  

Domnia sa a terminat ca şef de promoţie Facultatea de Economie şi Administrarea 
Afacerilor, are Master în Marketing şi Vânzări, a câştigat 3 premii naţionale având inclusiv 
un profil inovator, deci exact ce trebuie acestui cluster.  

Prin urmare, propunerea mea este doamna Cristina Mihaela Şerban.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? Dacă nu supun la vot propunerea domnului 

vicepreşedinte Marian Vasile şi implicit proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării si completării 

Regulamentului de Organizare si Funcţionare al Consiliului Judetean Timis. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în 3 comisii de specialitate,  respectiv Comisia pentru 

Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica, Comisia pentru Sănătate si 
protecţie sociala.  

In Comisia pentru administraţie,  Comisia de urbanism si Comisia pentru relaţii si 
cooperare interna si externa au fost formulate următoarele amendamente:    

1. Comisia pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: „La art. 1 punctul 2 la Cap. III la secţiunea a 5-a Comisiile de 
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specialitate art. 29 se solicita „Păstrarea formulării existente in prezent adoptata 
prin Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 28/2013”. 

2. Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului 
a avizat proiectul cu următorul amendament: „sa se completeze Regulamentul cu 
nominalizarea tipurilor de ajutoare care se pot acorda familiilor in cazul decesului 
unui consilier Judetean”. 

3. Comisia pentru relaţii si cooperare interna si externa, a avizat proiectul cu 
următorul amendament: „sa nu se limiteze la 30 de minute timpul alocat pentru 
interpelări si întrebări si sa se menţină discutarea interpelărilor si întrebărilor la 
începutul şedinţelor ordinare ale Consiliului Judetean”. 

 
Rog preşedinţii celor 3 comisii să prezinte punctele de vedere al comisiilor. 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, am făcut acest amendament dar în urma unor 

discuţii ulterioare, susţinem ca toate proiectele de hotărâri să treacă prin toate comisiile de 
specialitate. Prin urmare,  retragem amendamentul iniţial şi formulăm un nou amendament 
prin care propunem ca  proiectele de hotărâre să treacă prin toate comisiile de specialitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, renunţaţi la primul amendament? Sigur amendamentul dumneavoastră nu se 

regăseşte în alte amendamente? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Da, renunţăm la primul amendament, iar dacă amendamentul nostru actual se 

regăseşte printre alte amendamente atunci susţinem acel amendament.  
Vă explic de ce am formulat acest ultim amendament.  Ideea iniţială era ca proiectele 

de hotărâre să treacă prin cât mai multe comisii, dar în urma discuţiilor, colegii susţin ca 
proiectele să treacă prin toate comisiile de specialitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu nu am nimic împotrivă. Personal am observat că lucrurile au mers foarte bine 

atâta timp cât proiectele au fost discutate în toate comisiile de specialitate.  
Am totuşi rugămintea să fiţi de acord ca şedinţele comisiilor să se desfăşoare de 2 

ori pe lună.  Prin urmare, va trebui să împărţiţi proiectele de hotărâre astfel încât ele să fie 
discutate în două şedinţe. Numărul proiectelor de hotărâre este mult prea mare şi timpul 
alocat într-o singură şedinţă este insuficient.  

Deci, dacă rămânem pe varianta pe care am mers până acum, respectiv proiectele 
de hotărâre se discută în toate comisiile de specialitate, atunci amendamentele, de 
principiu, se fac în cadrul şedinţelor de comisii şi se prezintă în scris pentru a putea pregăti 
răspunsurile până la şedinţa de plen. Altfel, discuţiile în plen vor fi interminabile şi nu este 
corect.  

Prin urmare, supun la vot amendamentul domnului Stancu Traian prin care propune 
ca proiectele de hotărâre să se dezbată în toate comisiile de specialitate, iar 
amendamentele se fac, de principiu, în scris în comisie.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, în calitate de preşedinte al Comisiei speciale de 

modificare al Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş,  
doresc să precizez faptul că forma actuală a regulamentului prevede trecerea proiectelor de 
hotărâre prin toate comisiile de specialitate doar în cazul implicării financiare şi patrimoniale 
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a consiliului judeţean. Acest lucru înseamnă că aproape toate proiectele trec prin toate 
comisiile.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Art. 29 asupra căruia discutăm şi pe care dorim să-l modificăm precizează că: „ toate 

comisiile de specialitate dezbat, analizează şi avizează în domeniile de activitate cu privire 
la strategiile şi programele de dezvoltare, cooperare şi asociere internă şi internaţională 
precum şi cu privire la bugetul şi investiţiile proprii ale consiliului judeţean „. Deci, 
formularea aceasta se elimină pentru că nu mai dezbat doar pe domenii de activitate şi 
bugetul ci se dezbat toate proiectele de hotărâre.  

Sunteţi de acord să mergem pe formularea propusă, respectiv toate materialele se 
vor dezbate în toate comisiile de specialitate şi amendamentele se fac, de principiu, în scris 
în comisiile de specialitate.  Am spus de principiu nu pentru că ele nu pot fi făcute şi în plen 
dacă este o situaţie deosebită şi necesită acest lucru. Însă pentru a putea răspunde concret 
la toate întrebările şi amendamentele dumneavoastră acestea trebuie făcute, de principiu, 
în scris, în comisie.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cu tot respectul vreau să vă spun că la regulamentul de organizare şi funcţionare al 

consiliului judeţean, dumneavoastră domnule preşedinte nu aveţi calitatea de a face 
amendamente.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu a fost un amendament ci doar o propunere.  Amendamentul a fost făcut de 

domnul Stancu Traian. Domnia sa este secretarul comisiei care a retras amendamentul 
iniţial şi a făcut alt amendament.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Da, dar ceea ce aţi propus dumneavoastră este o completare la completare.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Legat de materialele din comisie noi am făcut un amendament în şedinţa comisiei. 

Acum am discutat cu ceilalţi membrii din comisie şi au fost de acord să renunţăm la 
amendamentul din comisie şi să formulăm un alt amendament prin care propunem ca toate 
materialele să treacă prin toate comisiile de specialitate.  

Ca şi consilier judeţean am rugămintea să revenim asupra timpului acordat 
întrebărilor şi interpelărilor. Nu putem să spunem colegilor că au sau nu au voie să 
vorbească mai mult de 30 de minute.  

Referitor la discuţia că amendamentele să se facă în scris în comisiile de specialitate 
şi doar în cazuri speciale acestea să se facă în plenul consiliului judeţean, noi membri 
Comisiei de administraţie suntem de acord. Dacă facem acest lucru nu  împiedicăm cu 
nimic activitatea consiliului judeţean. Ba mai mult, îmi doresc să facem acest lucru pentru 
că dacă tot fac un amendament doresc să primesc un răspuns concret la subiect. Nu fac un 
amendament doar ca să găsesc pe cineva nepregătit ci vreau să mi se răspundă la 
întrebare.  Aceasta este părerea mea ca şi consilier judeţean. Vă mulţumesc! 

Deci,  prin amendamentul formulat propun ca materiale, proiectele de hotărâre, să 
treacă prin toate comisiile şi de principiu, amendamentele se fac în comisie sau în scris.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz, supun la vot amendamentul domnului Stancu Traian.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zanfir Florian. 
 
 În continuare,  rog preşedintele  Comisiei de urbanism să prezinte punctul de vedere 
al comisiei.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 

Din păcate unul dintre colegii noştri a decedat şi întrebarea firească pe care am pus-
o în şedinţa comisiei, ţinând cont că avem toate obligaţiile posibile şi imposibile, şi am dorit 
să ştiu ce drepturi avem noi consilierii judeţeni.  

Dacă eu, subsemnatul Marcel Mihoc, în calitate de consilier judeţean mă deplasez în 
interes de serviciu până la Lugoj şi, doamne fereşte, se întâmplă un accident mortal, ce se 
întâmplă? Familia mea primeşte un ajutor din partea consiliului judeţean sau nu? 

Răspunsul a fost nu. În aceste condiţii mi se pare firesc să discutăm şi această 
problemă. Poate există posibilitatea să se facă o asigurare de viaţă pentru fiecare consilier 
judeţean pe perioada mandatului de 4 ani de zile. Acesta ar  putea fi un exemplu.  

De aici a pornit acest amendament şi rugămintea mea, către comisia specială este 
să analizeze şi să vină cu o propunere în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu cunosc prea multe informaţii în legătură cu acordarea drepturilor din punct de 

vedere juridic însă vă propun să renunţăm pentru moment la acest amendament, iar 
domnul secretar împreună cu colegii din Serviciul juridic şi contencios să verifice şi dacă 
există posibilitatea să găsească o soluţie în acest sens.  

Nu ştiu dacă există sau nu posibilitatea de acordare a unor drepturi în caz de deces 
pentru consilierii judeţeni. Domnul secretar îmi spune că nu există nici o prevedere legală în 
acest sens.  Rog totuşi să vă documentaţi mai bine până la şedinţa următoare şi să ne 
prezentaţi o informare în acest sens.  

Dacă se poate, atunci venim cu o propunere de proiect de hotărâre pentru situaţia de 
deces a unui consilier judeţean sau a unui angajat al consiliului judeţean. Nu vreau să se 
facă diferenţieri pentru că toţi muncim în aceeaşi instituţie.  

Nu vreau să dăm o decizie astăzi şi apoi să revenim asupra ei dacă se constată că 
nu avem baza legală. Ne consultăm, insistăm să găsim soluţii şi, personal sunt de acord cu 
aceste drepturi dacă există posibilitatea acordării lor din punct de vedere legal.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte, îmi retrag acum amendamentul dar vreau să ţineţi cont de 

acest lucru. Rog de asemenea, colegii din executiv să verifice şi să găsească o soluţie.  
Ţin să vă informez că angajaţii consiliului judeţean beneficiază de un ajutor în caz de 

deces. M-am interesat şi am aflat acest lucru. Noi consilieri judeţeni nu primim nimic.  
Familia domnului Ilie Bertea nu a primit nimic de la consiliul judeţean şi nu mi se pare 
corect acest lucru. Ar fi fost bine dacă primea ceva post-mortem, o distincţie etc. Vă 
mulţumesc! 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că vom analiza această situaţie şi vom încerca să găsim o soluţie în acest 

sens. Întrucât aţi retras amendamentul nu mai este nevoie să-l supunem la vot.  
Referitor la cel de-al treilea amendament, respectiv cel al Comisiei pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă cred că am aprobat deja poziţia în care se susţin întrebările şi 
interpelările şi nu cred că mai are rost sa discutăm din nou.  

 Personal nu am nimic împotrivă ca  timpul să nu fie limitat la 30 de minute şi sunt de 
acord să scoatem limitarea timpului de discuţii.  

Deci, punctul „Întrebări, interpelări” rămân pe poziţia la care a fost până acum, 
respectiv la finalul ordinii de zi pentru a avea timp de discuţii, cu atât mai mult cu cât sunteţi 
de acord să eliminăm limitarea timpului.  

Prin urmare, dacă eliminăm limitarea timpului atunci, cum întrebările şi interpelările 
sunt la finalul şedinţei putem sta la discuţii cât doriţi dumneavoastră sau cât consideraţi că 
este necesar.  

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Domnule preşedinte trebuie să ştiţi că legea ne obligă să limităm în timp interpelările. 

Acest lucru este clar şi nu avem cum să nu ţinem cont de el. Totuşi, eu vă propun ca 
înainte de fiecare şedinţă să stabilim timpul alocat interpelărilor.  

Putem decide la începutul fiecărei şedinţe cât timp alocăm interpelărilor şi supunem 
la vot.  Oricum, din câte am observat, niciodată  interpelările nu au durat mai mult de 30 de 
minute.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, dar acest lucru nu trebuie să îl mai scriem în regulament. Este o problemă a 

noastră asupra căreia decidem împreună la începutul fiecărei şedinţe în funcţie de 
problemele care sunt. 

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Delimitarea trebuie făcută. Acest lucru este clar.  Trebuie să stabilim la începutul 

fiecărei şedinţe dacă durează 30 – 40 de minute sau chiar mai mult.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Atunci înseamnă că ar trebui să ştim înainte de a începe şedinţa câţi colegi doresc 

să facă interpelări. Există posibilitatea ca la o şedinţă să fie 20 de interpelări, iar la alta doar 
5.  Eu cred că formularea actuală este corectă, respectiv „timpul alocat întrebărilor şi 
interpelărilor se limitează la 30 de minute, cu posibilitatea prelungirii duratei cu votul 
majorităţii celor prezenţi,  la solicitarea unui consilier judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Stimaţi colegi, cu toţii reprezentăm interesele cetăţenilor judeţului Timiş.  Nici o lege 

nu interzice unui consilier să-şi exprime liber punctul de vedere pe o problemă a unui 
cetăţean al judeţului Timiş. Singurul care poate face acest lucru este preşedintele consiliului 
judeţean.   

Ceea ce se încearcă acum nu sunt decât nişte tertipuri vis-a-vis de intervenţiile 
opoziţiei sau ale puterii pe anumite chestiuni.  

Prin urmare, domnule preşedinte  Titu Bojin sunteţi preşedintele Consiliului Judeţean 
Timiş singurul în măsură să opriţi şedinţa atunci când intră în derizoriu. Toate celelalte 
chestiuni nu îşi au rostul. Toate celelalte chestiuni cu timpul sunt concentrate pe 
intervenţiile punctuale care uneori, recunoaştem că,  intră în derizoriu.  
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Deci, dumneavoastră domnule preşedinte sunteţi cel care decideţi încheierea 
şedinţei sau timpul alocat pentru fiecare intervenţie. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Îmi pare rău, dar trebuie să-i spun colegului meu că sunt două chestiuni  juridice  

diferite. Una este cea care  dă dreptul preşedintelui să limiteze discursul sau intervenţiile în 
plen şi prevederea legală care limitează durata intervenţiilor. Deci, domnule profesor Marin 
Popescu faceţi o confuzie între cele două.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Nu cred că fac o confuzie. Până acum nu a existat aşa ceva. În plus, vă rog să-mi 

spuneţi care articol de lege prevede ceea ce aţi spus dumneavoastră.   
Nu cred că trebuie să ne prevalăm de acest lucru atâta timp cât până acum nu a 

existat o limitare a timpului pentru întrebări şi interpelări.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Doresc să fac un amendament prin care propun să fie trecută limitarea în timp la 30 

de minute pe grup de consilieri judeţeni. În acest caz, fiecare grup politic ştie că are la 
dispoziţie 30 de minute în care poate să vorbească.  Poate că unele grupuri nu doresc să 
discute şi atunci va fi doar un om care va vorbi 30 de minute.  

Deci, propunerea mea este 30 de minute pentru fiecare grup de consilieri.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Da, 30 de minute pentru fiecare grup de consilieri şi cu menţiunea că dacă un grup 

de consilieri judeţeni nu vorbeşte 30 de minute să stăm în tăcere până la epuizarea celor 
30 de minute alocate.  

Haideţi domnilor să fim serioşi pentru că am impresia că intrăm in ridicol.  Eu 
consider că observaţia domnului Marin Popescu a fost cât se poate de corectă.  Domnule 
preşedinte în calitatea dumneavoastră sunteţi singurul în măsură a porni sau opri discuţia.  

Definiţia dată în DEX pentru interpelare este: „întrebare prin care se cere explicaţie 
referitoare la un fapt, rezolvarea unei probleme, liste, proiecte propuse”. Deci, nu putem 
limita discutarea unei probleme pe care o identificăm, aşa cum nici nu sunt de acord cu 
punerea întrebărilor şi interpelărilor la finalul şedinţei.  

Întrebările şi interpelările  se fac pe baza ordinii de zi pe care o propuneţi. Cum 
putem face o interpelare la finalul şedinţei dacă proiectele de hotărâre le-am discutat şi le-
am votat. Oricum facem o pseudo-interpelare la fiecare proiect.  Cred că suntem deja în 
derizoriu cu acest subiect.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sper că veţi fi de acord cu propunerea ca întrebări şi interpelări să rămână la 

sfârşitul şedinţei fără nici un fel de limită de timp şi cu respectarea procedurilor din 
regulamentul de organizare şi funcţionare care presupun că un consilier judeţean poate 
interveni de maxim două ori.  Acest lucru înseamnă că odată îşi prezintă tema, iar a doua 
oară răspunde la o interpelare a unui alt coleg.   

Deci, eliminăm fraza cu alocarea timpului. Dacă sunteţi de acord, supun la vot 
această propunere.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
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Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian. 

Daca sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean Rus Alain.  
   

 
Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind modificarea componentei comisiilor 

de specialitate. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
Având in vedere modificarea Regulamentului de Organizare si Funcţionare a 

Consiliului Judetean Timis, in urma discuţiilor si propunerilor făcute de liderii grupurilor 
politice a fost stabilita componenta numerica si nominala a comisiilor de specialitate. In 
consecinţa propunem un număr de 7 comisii de specialitate a cate 5 membri fiecare, astfel 
cum este prezentat in proiectul de hotărâre aflat in mapele dvs. si supus adoptării.  

Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil de toate comisiile.   
Daca sunt alte discuţii ? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre privind componenta numerică si nominală a 

comisiilor de specialitate a Consiliului Judetean Timis.  
Componenţa comisiilor fiind stabilită, rog membri Comisiei pentru agricultura si 

dezvoltare rurala, ai Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială si ai Comisiei pentru 
administraţie publica locala să se retragă împreuna cu referenţii în sălile 308, 310 si 
respectiv Sala Revoluţiei pentru alegerea preşedintelui si secretarului comisiei pentru 
agricultura si dezvoltare rurala, a preşedintelui Comisiei pentru administraţie publica locala 
şi a secretarului Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială. Alegerea se face cu vot 
secret, cu majoritatea membrilor comisiilor. Referentul comisiei pentru agricultura si 
dezvoltare rurala este dl. Ciobanu Aurel.  

Precizez ca la celelalte comisii de specialitate funcţiile de preşedinte si secretar au 
rămas neschimbate, astfel:  
      Comisia economică 

1.  Bologa Gheorghe - preşedinte 
2.  Radu Marina - Rodica  - secretar 
3. Stanciu Pompiliu - membru 
4. Lelescu Tiberiu - Pricopie - membru 
5.  Juravle Petru - membru 

  
     Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului  

1.  Mihoc Marcel - preşedinte 
2.  Costa Cosmin - Lăscuţ - secretar 
3. Cutu Dorin - Pompiliu - membru 
4. Szatmari Ioan - Ştefan - membru 
5. Cocean Liviu - Marius - membru 
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    Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret  şi sport 
1.  Negoiţă Adrian Valentin - preşedinte 
2.  Păşcuţă Adrian - secretar 
3. Popescu Marin - membru 
4. Bitea Nicolae - Florin - membru 
5. Pau Radu - Adrian - membru 

 
     Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă  

1.  Rus Alain - Florin - preşedinte 
2.  Gaita Oana - Dana - secretar 
3. Ritivoiu Mihai - membru 
4. Crisan Teodor Adrian - membru 
5. Crăciunescu Gabriela - Rodica - membru 

 
Propun luarea unei pauze de 10 minute necesare pentru desfăşurarea şedinţelor 

comisiilor menţionate anterior. 
Vă prezint in continuare rezultatele alegerilor din cele trei comisii.    
 

       Comisia pentru agricultură şi dezvoltare rurală 
1.  Lăzureanu Aurel - preşedinte 
2.  Daviţoiu Ion - secretar 
3. Bojin Mihăiţă - membru 
4. Zanfir Florian - membru 
5. Cociobea Sorin - membru 

 
     Comisia pentru sănătate şi protecţie socială  

1.  Borha Liviu - preşedinte 
2.  Marinconi-Marcu Flavia-Steluţa-Georgeta - secretar 
3. Moldovan Paul-Bogdan - membru 
4. Rus Georgeta - Aurelia - membru 
5. Gavriliţă Bianca - Miruna - membru 

      
      Comisia pentru administraţie publică locală  

1.  Demea Dorel Ioan - preşedinte 
2.  Stancu Traian - secretar 
3. Martinescu Marius - Tiberiu - membru 
4. Crăciunescu Gabriela - Rodica - membru 
5. Plavoşin Deian - Dan - membru 

 
Prin urmare, supun la vot componenţa comisiilor şi implicit proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian şi 5 voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Gaita Oana, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus 
Georgeta.  

Felicitări tuturor şi mult succes în activitatea de la comisii şi plenul consiliului 
judeţean.  
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Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea “Raportului privind 
stadiul realizării masurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului 
pentru aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare si Comuna Sag din judeţul 
Timis”. 

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil în 5 comisii de specialitate,  respectiv Comisia pentru 
Cultura, învăţământ, tineret si sport, Comisia Economica,  Comisia pentru Administraţie 
publica locala, Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa,Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

Se solicita introducerea la pag. 10 in tabelul „Principalele surse de poluare din 
Judeţul Timis” la poz. 7 din Raportul anexa la proiectul de hotărâre a Societăţii 
CONTINENTAL AUTOMOTIVE. 

Vă informez că am solicitat introducerea Societăţii CONTINENTAL AUTOMOTIVE  
în tabelul principalelor surse de poluare din judeţul Timiş. Raportul este deja completat cu 
societatea respectivă. De asemenea la şedinţă este prezent şi reprezentantul Agenţiei de 
Mediu.  

Prin urmare, nu cred că mai este nevoie să supunem la vot amendamentul întrucât, 
aşa cum am spus, solicitarea comisiei a fost realizată.  

 Rog, totuşi, preşedintele Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială să ia cuvântul.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Domnule preşedinte, trebuie să vă spun, şi colegii care locuiesc în Dumbrăviţa pot 

confirma,  că este o mare problemă cu această societate Continental care nici nu a fost 
introdus printre principalele surse de poluare din judeţul Timiş. Din acest motiv, am propus 
acest amendament.  

Toate măsurătorile care s-au făcut până în prezent spun că nu există nici un fel de 
poluare deşi toţi cei care stau în cartierele apropiate au observat şi  au simţit în anumite 
perioade un grad foarte mare de poluare. Deci, deşi nu se identifică gradul de poluare 
acesta este simţit foarte mult de cetăţenii din acea zonă.  

Tocmai pentru că este prezent reprezentantul Agenţiei de Mediu solicit acestuia să 
ne spună ce trebuie să facem pentru a reduce cât mai mult gradul de poluare dacă nu 
reuşim să-l eliminăm definitiv.  Toate instituţiile abilitate trebuie să fie sprijinite de Agenţia 
de Mediu pentru a lua o decizie în acest sens. Chiar dacă gradul de poluare nu se poate 
măsura noi îl simţim. Îl simt copii noştri, bătrânii care au probleme de sănătate din această 
cauză.  

Din acest motiv solicit ca pentru următoarea şedinţă de plen Agenţia de Mediu să ne 
prezinte recomandări, sugestii şi soluţii în acest sens pentru a şti ce trebuie să facem.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord cu dumneavoastră.  Reprezentantul Agenţiei de Mediu a auzit solicitarea 

dumneavoastră şi cu siguranţă până la şedinţa următoare ne va prezenta un raport în 
acest sens.  

De asemenea, mulţumim Agenţiei de Mediu pentru că a acceptat introducerea în 
tabelul „Principalele surse de poluare din Judeţul Timis” la poz. 7 din Raportul anexa la 
proiectul de hotărâre a Societăţii CONTINENTAL AUTOMOTIVE. 

De aici în acolo se pune problema dacă discutăm de poluare sau de gradul de 
confort pentru că legislaţia nu e aceeaşi pentru poluare şi pentru gradul de confort deşi noi 
numim la general poluare.  
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Daca sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentarii cotizaţiei 

datorate de Judeţul Timis in calitate de membru al Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitara Apa – Canal Timis pentru anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.     
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Rog pe domnul secretar să dispună consemnarea în procesul verbal a faptului că mă 

voi abţine de la exprimarea votului pentru a nu intra în incompatibilitatea.  
De asemenea, doresc să mulţumesc tuturor colegilor pentru ajutorul dat la POS II. 

Menţionez că POS I în valoare 118,5 milioane de euro se va termina până în luna august 
2015, iar în cursul anul  2014  se demarează operaţiunile de obţinere a 159 milioane pentru 
POS II. Acest lucru înseamnă că POS I + POS II ajunge la aproximativ 270 milioane de 
euro la care se adaugă în jur 100 milioane euro prin  OG nr. 28.  

Ţin să menţionez faptul că judeţul Timiş cu ajutorul dumneavoastră a atras cele mai 
mari fonduri europene care se derulează în valoare de 270 milioane.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Întrucât în comisie s-a decis că banii vor fi folosiţi pentru cumpărarea unui autoturism 

v ă rog să ne spuneţi spre ce marcă de autoturism v-aţi decis să cumpăraţi?  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Dacia pe care o vom lua în leasing.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre cu menţiunea că eu şi domnul Marcel Mihoc ne 

vom abţine la vot.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian, Zanfir Florian. 
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Punctul nr. 27 - Proiect de hotărâre privind propunerea de promovare a 
proiectului IPA “Banatul Istoric, Spaţiul Intercultural Romano – Sârb” 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a 

Judeţului Timis la plata de câtre Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitara pentru 
Managementul Situaţiilor de Urgenta –ADIVEST a cauţiunilor stabilite de către Curtea 
de Apel Timişoara pentru suspendarea executării silite a unor Note de constatare si 
stabilire a corecţiilor financiare emise de Ministerul Dezvoltării Regionale si 
Administraţiei Publice. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, cu menţiunea că mă abţin la vot pentru a nu fi în 

incompatibilitate întrucât sunt reprezentantul judeţului Timiş în ADIVEST,  supun  la vot 
proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 
 

Punctul nr. 29 - Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului 
social la Societatea Aviaţia Utilitara S.A. Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 



 34 

Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian. 
 

 
Punctul nr. 30 - Proiect de hotărâre pentru modificarea alineatului 1 al art.1 din 

Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr.23/27.02.2014 privind numirea comisiei 
pentru negocierea preţului de cumpărare a imobilului situat în Municipiul Timişoara, 
B-dul Revoluţiei din 1989, nr.15A, identificat prin CF nr. 400328 – Timişoara, cu nr. 
top. 494/1. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile  de specialitate şi vă informez că 

domnul Florian Zanfir este persoana care îl va înlocui pe domnul Ilie Bertea.  
Dacă mai sunt alte  discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  
Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian.  
 
 

Punctul nr. 31 - Raport privind activitatea desfăşurata in anul 2013. 
 
           Domnul preşedinte Titu Bojin 

Fiecare dintre dumneavoastră aveţi în mape un exemplar din raportul de activitate al 
consiliului judeţean desfăşurată în anul 2013. Rugămintea mea este să-l citiţi, să-l analizaţi 
şi dacă aveţi neclarităţi să discutăm asupra lor în şedinţa viitoare.    
          Raportul nu se supune la vot.  

 
 

Punctul nr. 32 - Întrebări, interpelări.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez ca in mapele dumneavoastră de şedinţa se află Informarea privind 

cotizaţiile pentru asociaţii pe anul 2014 şi Informare privind performantele sportive din anul 
2013 ale structurilor sportive finanţate de către Consiliul Judetean Timis. 

Dacă sunt alte discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 

 Doresc să fac o interpelare cu acţiune directă doar asupra colegilor consilieri judeţeni 
şi vreau să-i informez că Centru Şcolar D-tru. Ciumăgeanu şi  Asociaţia „Pot şi eu” vă invită 
pe toţi în data de 4 aprilie 2014, cu ocazia zile internaţionale de conştientizare a autismului 
la un spectacol deosebit susţinut de copii care au o anumită problemă.   
 Personal am să trec pe la fiecare dintre dumneavoastră să vă las o invitaţie şi un 
papion albastru cu rugămintea ca la final să lăsaţi din partea dumneavoastră 30 de lei. 
Pentru cei care doresc să dea cei 30 de lei vă anunţ că aceşti bani vor fi strânşi de doamna 
Valentina  Cârjoi şi vor fi folosiţi cu ocazia acestei gale. Vă mulţumesc! 
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 Doamna consilier judeţean Rus Georgheta 
 Domnule preşedinte, revin cu insistenţă asupra unui subiect pe care nu-l consider că 
este doar de interes local ci mult mai larg, şi anume este vorba de respectarea legii în 
România. Conform unei decizii, de a aproape 7 luni de zile, a biroului politic judeţean  PDL  
şi conform statutului PDL-ului, un consilier local de la Becicherecul Mic nu mai este 
membru de partid.  
 Prin urmare, potrivit Legii nr. 393 privind statutul aleşilor locali şi Legea nr. 215/2001 
privind administraţia publică locală, persoana respectivă îşi pierde mandatul de drept, iar 
consiliul local trebuie să ia la cunoştinţă despre acest lucru printr-o hotărâre a consiliului 
local.  
 Metodologia este foarte uşor de înţeles pentru toată lumea. Subliniez că un primar 
nu este ales într-un mandat pentru ca să aplice legea după bunul plac şi să împiedice, ba 
secretarul, ba consiliul local să adopte o hotărâre a consiliului local de încetare a 
mandatului unui  consilier local. Nici un consiliu local sau judeţean nu-şi poate permite să 
profite de o majoritate, fie de mandat întreg sau parţial, să nu adopte o astfel de hotărâre.  
 Am apelat la instanţa de contencios în prefectură, la acţiune penală împotriva 
primarului şi atenţionarea comisiei de abuzuri din Parlamentul României, dar vă cer şi 
dumneavoastră, domnule preşedinte, încă o dată, cu respect, să atrageţi atenţia şi pe linie 
politică primarului Rusu Raimond de la Becicherecul Mic.  
 Chiar dacă acest primar este considerat un fel de „copil răsfăţat” al PSD-ului în 
judeţul Timiş şi face ce vrea dacă  vine pe la  primărie, ar trebui să înceteze odată pentru 
totdeauna cu acest circ ieftin care nu face cinste nimănui şi mai ales dumneavoastră.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Din respect faţă de dumneavoastră vă răspund însă trebuie să înţelegeţi că este o 

problemă politică. Eu personal am vorbit cu acest primar, însă sfatul meu este să demaraţi 
toate procedurile legale pentru rezolvarea acestei probleme.  

Pe linie politică am făcut numeroase încercări însă fără nici un rezultat. Răspunsul lui 
a fost de fiecare dată negativ. În aceste condiţii vă rog să faceţi toate demersurile. 

De asemenea, în calitate de preşedinte al PSD  Timiş vă spun cu toată sinceritatea 
că nu am nici un fel de veleitate pentru nici un primar din judeţul Timiş. Toţi sunt egali în 
faţa legii. Răsfăţat poate fi oriunde numai nu în partid.  

Îmi pare rău că nu vă pot ajuta şi vă promit că voi discuta din nou cu domnul primar.  
Cred că nu este problema consiliului judeţean ci ţine mai mult de contencios. Din 

acest motiv vă rog să urmaţi toate procedurile legale pentru rezolvarea problemei.  
 

 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Revin asupra unui aspect asupra căruia am discutat astăzi. Este vorba despre 
pensionarea domnului Mirel Gheorghe şi desemnarea ca director interimar a domnului 
Tătar Gheorghe.  
 Din acest motiv vreau să-i mulţumesc domnului Mirel Gheoghe pentru că în perioada 
celor 4 mandate am colaborat foarte bine cu domnia sa.  Vreau, de asemenea, să-i 
amintesc domnului Tătar Gheorghe că moşteneşte o situaţie relativ bună doar că există 
unele probleme legate de curăţenia pe marginea drumurilor judeţene.  
 Dacă aţi fost în ultimul timp prin judeţ aţi observat că pe marginea drumurilor 
judeţene există tot felul de pet-uri şi hârtii aruncate. Acestea trebuie înlăturate pentru că 
acoperirea lor cu vegetaţie  sau degradarea lor durează foarte mult.  Este vorba de 
drumurile judeţene şi de modul cum sunt gospodărite. Dacă îmbrăcămintea asfaltică este 
oarecum bună, dincolo de aceasta lucrurile nu stau chiar foarte bine.  
 De aceea, îl rog pe domnul Tătar Gheorghe să se ocupe de rezolvarea acestei 
probleme în perioada următoare. Chestiunea aceasta este valabilă şi pentru drumurile 
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naţionale care străbat judeţul Timiş, doar că problema aparţine celor de la drumurile 
naţionale.  Aşa că, la nivelul drumurilor judeţene trebuie să ne ocupăm noi.  
 Pe de altă parte, luna trecută am ridicat câteva probleme legate de agricultură. Cred 
că acum după ce am înfiinţat Comisia pentru agricultură şi dezvoltare rurală lucrurile se mai 
simplifică puţin.   
 Îl felicit pe domnul Juravle Petru pentru funcţia de preşedinte al acestei comisii. 
Domnia sa este un bun  practician în agricultură nu doar un teoretician. În ceea ce mă 
priveşte îl asigur că oricând poate conta pe sprijinul meu, mai ales că am fost iniţiatorul 
înfiinţării acestei comisii.  
  Aşa cum am spus, luna trecută am discutat despre pagubele pe care le produc unele 
animale sălbatice şi este vorba de fauna cinegetică la culturile agricole.  La această 
propunere s-au mobilizat toţi cei care răspund de domeniul agriculturii şi s-a comunicat 
către primării cine sunt cei care se vor ocupa în principal  de această problemă.  

Vreau să vă informez că deşi au fost pagube foarte mari în anii trecuţi, pentru că nu 
au avut informaţiile necesare,  nu s-a plătit în nici un an despăgubiri pentru pagubele 
produse.  
 De asemenea vreau să vă informez cu privire la modul în care sunt gestionate 
păşunile la nivelul judeţului Timiş şi modul în care se stabilesc de către unele consilii locale 
tarifele pentru păşuni.  Trebuie să vedem de ce într-o localitate există un tarif în condiţiile în 
care există o calitate şi productivitate a solului similară, iar într-o altă localitate există 
diferenţe de 3 sau 4 ori mai mari sau mai mici . Cred că trebuie să existe criterii prin care se 
stabileşte  nivelul de plată pe producţia de păşunat.   Legislaţia în acest sens este foarte 
ambiguă şi cred că intervenţia consiliului judeţean şi a comisiei de specialitate să rezolve 
această problemă. Unii percep taxe şi pentru producţia de vegetaţie rezultată pe păşunea 
respectivă.  
 Acestea sunt cele două chestiuni pe care am dorit să le aduc în atenţia 
dumneavoastră pentru că interesul pentru păşuni este foarte mare.  
 Pe de altă parte, aş dori să primim de la Administraţia Financiară, cărora le-am 
comunicat propunerile noastre atât la producţia agricolă în vederea impozitării, cât şi la 
nivelul producţiei de masă verde, şi nu am primit răspuns. Nu ştim dacă agreează 
propunerile noastre sau nu atunci când calculează impozitul pe venit realizat din activitatea 
agricolă.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Eu cred că ţin cont de propunerile noastre mai ales că am adoptat o hotărâre în 
acest sens.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Da, dar încă nu am primit nici un răspuns din partea lor.  
 
  

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Am să-l rog pe domnul director Marcu Marcel să verifice acest lucru.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 După cum ştiţi colaborez cu consilierii pe probleme de agricultură dar şi cu domnul 
Nicolae Oprea pe care-l consider primul agricultor al judeţului.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnule Tătar Gheorghe vă rog să verificaţi curăţirea vegetaţiei pe marginea 
drumurilor.  
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 Pe de altă parte să ştiţi că unităţile administrativ teritoriale au obligaţia să cureţe 
vegetaţia uscată şi gunoaiele de pe marginea drumurilor.  Cred că împreună cu Garda de 
Mediu vom face acţiuni şi îi vom atenţiona, în prima fază, pe cei care nu ridică gunoaiele de 
pe marginea drumurilor.  
 Referitor la agricultură, trebuie să-i reamintesc colegului nostru că, deşi l-am propus 
să fie preşedinte al Comisiei de agricultură acesta nu a mai fost de acord.  Sigur, sfaturile 
domniei sale pot fi luate în considerare sau nu.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petre 
 Având în vedere că s-a desemnat la direcţia de drumuri un director interimar în 
persoana domnului Tătar Gheorghe, îi doresc mult succes în activitatea sa, ba mai mult îi 
doresc să ajungă director plin, dar trebuie să aibă în vedere faptul că situaţia drumurilor 
judeţene, în ceea ce priveşte cosmetizarea lor, respectiv îndepărtarea vegetaţiei uscate, a 
mărăcinilor, lasă de dorit.  Din acest motiv, solicit să se intervină pentru întreţinerea 
spaţiului verde aferent drumurilor, astfel încât, să dea o formă civilizată drumurilor noastre.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Eu sper că în perioada imediat următoare vom reuşi să ne pregătim mai bine în ceea 
ce priveşte dotarea cu maşini şi utilaje pentru întreţinerea şi curăţirea pe marginea 
drumurilor.  De asemenea, sper să rezolvăm cât mai repede şi problema marcajului şi a 
semnalizărilor drumurilor.  Am luat legătura cu poliţia rutieră şi chiar avem o înţelegere cu 
aceasta pentru a colabora cât mai bine pe un proiect cu privire la marcaje pentru tot judeţul.  
 
 Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 
 Observ aici că sunt trecute 38 de localităţi, dintre care 36 comune şi 2 oraşe, cărora 
le-aţi repartizat o anumită sumă de bani pentru drumuri comunale. La o privire mai atentă 
am realizat că Sacoşul Turcesc nu apare pe listă.  
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Această localitate este pe lista PNDL şi sperăm să mai obţinem nişte bani din 
cofinanţare de la Ministerul Dezvoltării.  Am repartizat deja o sumă şi aşteptăm să se facă 
contractul pentru cofinanţare.  
 
 Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 
 Referitor la ceea ce a spus domnul Juravle Petre şi domnul Tiberiu Lelescu există o 
variantă. Toate parcările de pe drumurile judeţene sunt licitate de cineva şi trebuie 
gestionate de societatea care le gestionează.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu cred că avem licitate parcările respective.  Nu cred că cineva este interesat să ia 
parcările respective să le gestioneze.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnul Dorin Cutu a întrebat despre Sacoşul Turcesc, dar observ că nici comuna 
Tomeşti nu este prinsă pe nici o listă. De ce?  Domnule preşedinte ştiţi ce rău stau cei din 
Tomeşti cu veniturile la consiliul local?  
 Aceasta este o chestiune despre care vreau să vă întreb pentru că nu ştiu ce s-a 
întâmplat, s-a uitat de ea sau e vorba despre altceva? 
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 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă rog să observaţi că sunt doar 38 de localităţi dintr-un total de 99. Am spus atunci 
când am aprobat bugetul că dacă reuşim prin rambursările ce trebuie să se întoarcă de la 
fondurile europene probabil că prin luna iunie – iulie vom putea face o nouă rectificare de 
buget şi atunci ne vom reorienta şi către alte localităţi. Sperăm să putem face acest lucru 
chiar dacă pe zona de TVA nu vom avea o rectificare pozitivă pentru că aceasta ne dă 
dreptul să trimitem către drumurile comunale şi nu putem trimite de unde vrem noi. 
 Din acest motiv am redus fondurile consiliului judeţean din TVA din drumurile 
judeţene şi le-am trimis către comune. Acest lucru îl vom face şi în luna iulie pentru 
celelalte localităţi.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Sperăm, domnule preşedinte, că ne veţi întreba pentru că dacă ne cereţi părerea 
atunci, în mod evident vom putea spune ce localităţi au nevoie urgentă de bani.  Sunt 
câteva localităţi, cum ar fi Pădureni, Satchinez, Tomeşti care acum nu există pe nici o listă.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dumneavoastră aţi amintit localităţile PDL, dar vă spun că sunt multe localităţi PSD 
care sunt în aceeaşi situaţie, respectiv nu se regăsesc pe nici o listă. Sunt 99 de localităţi, 
am dat la 38, deci e normal ca restul să fie supărate că nu au primit. Din cei aflaţi pe listă 
de 38 doar 16 sunt localităţi PSD aşa că nu doar localităţile PDL nu au primit.  
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 

Doresc să fac un apel către Comisia de agricultură nou înfiinţată, către partidele 
politice şi primari cu privire la păşuni şi păşunat. De curând am participat la o întâlnire cu 
crescătorii de animale şi asociaţiile profesionale în domeniu şi am constatat că există o 
mare discrepanţă între primării în ceea ce priveşte alocarea păşunilor către crescători.  

Ei îşi fac probleme pentru că de multe ori se procedează la licitaţie, iar acest lucru 
înseamnă că unii dintre ei nu îşi vor mai putea permite să plătească bani şi să îşi ducă 
animalele la păşune, în cazul în care preţurile vor creşte în urma licitaţiei. 

Legea păşunilor este în Camera Deputaţilor. Am încercat împreună cu Ministerul 
Agriculturii să clarificăm astfel încât să putem face o circulară către primării în acest sens.  

Cred că noua Comisie de agricultură din cadrul consiliului judeţean ar trebui să 
aplece asupra acestui caz.   

De asemenea cred că ar trebui să revenim asupra hotărârii consiliului judeţean cu 
privire la tariful pentru masă verde şi anume, producţia dată de păşuni în sine pentru că 
acest tarif trebuie stabilit în funcţie de zonă, având în vedere că nivelul precipitaţiilor şi 
calitatea solului diferă de la o zonă la alta. Prin urmare, nu putem impune un standard 
pentru fiecare zonă.  

Totodată apelez la bunăvoinţa primarilor pentru a găsi soluţii corecte şi legale şi 
pentru apicultori care au probleme cu amplasarea stupilor. Consider că trebuie să fie ajutaţi 
mai ales că, după cum ştim, calitatea mierii în România este una la cel mai înalt nivel.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observ că este un interes deosebit pentru agricultură şi mă bucur. Sper doar că nu 

este un interes pentru acest domeniu doar din motive electorale.  
Comisia de agricultură trebuie să fie la curent cu posibilităţile pe care le are consiliul 

judeţean în ceea ce priveşte sistemul agricol. Nu cred că putem să trecem în locul Direcţiei 
agricole sau al instituţiilor de specialitate care au obligaţia să coordoneze activitatea şi 
modul în care se derulează agricultura în judeţul Timiş.  
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Este adevărat că suntem cel mai puternic judeţ agricol dar asta nu înseamnă că vom 
reuşi să trecem dincolo de lege.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Există o propunere concretă pentru alocare. În primul rând s-ar putea folosi dreptul 

de preferinţă în cazul închirierii astfel încât asociaţiile profesionale şi crescătorii de animale 
să primească o cotă proporţională cu numărul de capete. Doar excedentul ce rămâne să fie 
scos la licitaţie. Aceste chestiuni sunt discutate şi la nivel guvernamental şi cred că putem 
insista în acest sens în interesul cetăţenilor judeţului nostru.  

Referitor la apicultură preocuparea mea pentru acest domeniu este de foarte mult 
timp având în vedere că am iniţiat Clusterul pentru agricultură.  

 
Domnul consilier judeţean Zamfir Florian 

 La şedinţa anterioară, domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe a propus ca pe 
fiecare proiect de hotărâre să fie trecut un număr corespunzător cu numărul trecut pe 
ordinea de zi.  
 Revin la această propunere şi insist pe această idee pentru că de mai bine de 3 
şedinţe întâmpinăm greutăţi în a găsi proiectul de hotărâre care corespunde cu cel trecut 
pe ordinea de zi. În mapele de şedinţă proiectele de hotărâre nu sunt puse în ordinea în 
care sunt trecute pe ordinea de zi.  Acest lucru se întâmplă atât în plen cât şi în comisii.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnule consilier cred că este obligaţia dumneavoastră după ce citiţi materialele să 
le puneţi in mape în ordine aşa cum sunt trecute pe ordinea de zi.  

 
Domnul consilier judeţean Zamfir Florian 

 Îmi pare rău dar cred că nu aţi înţeles ce am spus. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
  Am înţeles foarte bine dar nici nu putem angaja personal care să stea la dispoziţia 
fiecărui consilier judeţean să-i aranjeze materialele în mape.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Se pare că nu s-a înţeles ceea ce am spus eu data trecută. Am observat însă că, 
preşedinţii de comisii aveau proiectele de hotărâre puse în ordinea în care sunt trecute pe 
ordinea de zi, însă procesele verbale cu s-au fără amendamente sunt puse separat. De 
aceea, trebuie să stăm şi să căutăm procesul – verbal şi amendamentul care corespunde 
fiecărui proiect de hotărâre pentru că acestea din urmă nu sunt numerotate.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Cred că aceste neînţelegeri vor dispărea în momentul în care veţi primi tabletele. 
Sper că atunci vă veţi descurca mai uşor şi nu vor mai fi discuţii în acest sens.  Cu toate 
acestea eu consider că nu e un capăt de ţară dacă staţi câteva minute şi vă uitaţi mai atent 
la materiale şi le aranjaţi.   

 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Timis. 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 


